



Circular

The Council for Regulating the Practice of Engineering Professions (CRPEP) is planning to undertake inspection campaign on Engineering Offices and companies which perform engineering activities, in accordance with Law No. 51 for 2014 with respect to regulating the practice of engineering professions. The Council is aiming to assure that such Engineering Offices and companies are compliant with law requirements, in particular that all engineering practitioners, Engineering Offices and companies are licensed by the Council.

Accordingly, the Council urges all to ensure compliance with the following Law and Ministerial Order:

- Law No. 51 for 2014.
- Executive Regulation issued by Ministerial Order No. 27 for 2016.

The aforementioned Law and Ministerial Order are available in CRPEP's website: www.crpep.bh

The Council will take the appropriate legal actions on such violations.

تعميم

سيقوم مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية خلال الفترة المقبلة بحملات تفتيشية للمكاتب الهندسية والشركات التي تزاول مهناً هندسية، وذلك وفقاً للقانون رقم 51 لسنة 2014 في شأن تنظيم مزاولة المهن الهندسية، سعياً منه لضمان التزام المكاتب الهندسية والشركات بالمتطلبات القانونية، وعلى الخصوص التأكد من أن جميع مزاولي مهن هندسية والمكاتب الهندسية والشركات مرخص لهم من قبل المجلس.

وبناء عليه، يدعو المجلس الجميع للتأكد من الالتزام بالمتطلبات وفق القانون والقرار الوزاري التالي ذكرهما:

- القانون رقم 51 لسنة 2014.
- اللائحة التنفيذية الصادرة بالقرار الوزاري رقم 27 لسنة 2016.

علماً بأن القانون والقرار الوزاري المشار إليهما أعلاه متوفران على الموقع الإلكتروني الخاص بالمجلس:

www.crpep.bh

وسيتخذ المجلس الإجراءات القانونية اللازمة في حال ضبط أي مخالفات.

المهندس عبد المجيد القصاب
رئيس مجلس الإدارة
3 يوليو 2017

Copies to:

- All Engineering Offices & Contracting companies.
- CRPEP's Notice Board & CRPEP's website

نسخة إلى:

- جميع المكاتب الهندسية، و شركات المقاولات.
- لوحة الإعلانات والموقع الإلكتروني لمجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية.